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Každý konej dnes svou povinnost
Rok 2022 měl být plný radosti. Jak v mém osobním životě, tak v životě
Halahoje. Já letos oslavuji 30 let od svého skautského slibu. Stejně tolik let
uplynulo od založení oddílu, který jsme zakládali s kamarádem Bručounem.
Dvacet let už je na světě i náš Halahoj, který si tento věk připomene            
 v almanachu i na společném setkání všech Halahojáků a Halahojaček.          
A v červnu se stane plnoleté i naše manželství se Sylvou.
A pak přišel den, kdy do Evropy opět přišla válka. Velmi blízká, takřka         
 u sousedů. A při té příležitosti jsem si vzpomněl na citát českého
zakladatele skautingu A. B. Svojsíka: "Každý konej dnes svou povinnost."
Že stejně jako ukrajinský lid, obyčejní lidé, vojáci či jejich prezident, nyní
konají to, co je třeba, s odvahou a odhodláním. A i díky tomu se jim
podařilo to, co nikdo nečekal. Tak i my ve svých domovech máme konat
své každodenní drobné povinnosti jak vůči tomuto zlu, této válce, tak i v
našich rodinných a pracovních životech. Také s odvahou a s odhodláním.
Požehnané Velikonoční svátky přeje
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CO NAJDETE V
TOMTO ČÍSLE?



Strojatín
Od podzimu proběhly na Strojatíně tři brigády. Na
říjnové brigádě se především ve velkém sázely
stromy a keře. Další brigáda proběhla až v březnu 
 a to velmi specifická - uhelná. Bylo nám darováno
uhlí, které jsme převáželi ze Stříteže na Strojatín.
A poslední brigáda byla opět ve znamení hlavně
venkovních prací. Sázely se stromy, kácely se
stromy, zpracovávalo dřevo, upravoval se terén
kolem základny, sela se tráva a betonovaly se
patky na venkovní jídelnu. Mimo tyto práce se vždy
udělala i spousta "menších" prací. Poslední
novinkou je na Strojatíně velká patrová postel.
Všem brigádníkům a pracantům moc děkujeme!



Stalo se
V listopadu 2021 proběhl druhý ročník festivalu
stavebnic a skládaček pro rodiny s dětmi -
KOSTKOHRANÍ. Kvůli protipandemickým nařízením
přišlo méně lidí než na minulý ročník, ale i tak se
akce velmi podařila a budeme v ní pokračovat.

Další listopadovou akcí byla
MAFIE, dobrodružná
víkendovka pro mladší
studenty KG.

A nechybělo ani tradiční
POSELSTVÍ ZE STÍNADEL.

Velkým Vontem se letos
stal Adam Lukášek.

V rámci halahojského
projektu HLAVOLAM 2021 
 (k příležitosti výročí 80 let
od prvního vydání knihy
Jaroslava Foglara Záhada
Hlavolamu) byla vyhlášena
literární, výtvarná                 
 a fotografická soutěž.
Proběhla také dobrodružná
hra v ulicích města pro
širokou veřejnost.

S rokem 2021 jsme se
rozloučili na naší základně
v Naloučanech. Nechyběl
půlnoční oheň ani
novoroční přípitek. 



První akcí roku
2022 byla PORADA
VEDENÍ Halahoje 
 a pak následoval
LEGOLAND,
víkendovka pro
mladší děti.

Během ledna až
dubna proběhly
TŘÍDNÍ
TEAMBUILDINGY
pro primu,
sekundu, tercii
i kvartu.

Po roční pauze se odvážní
horalové a horalky vydali    
 o jarních prázdninách na
ZIMNÍ EXPEDICI do Bílých
Karpat.

Na konci února si děti
především z Holahoje mohly
v Domečku užít KARNEVAL.

V březnu jsme
pořádali modlitební
řetězec MODLITBY
24-7 za mír na
Ukrajině.

Proběhl také druhý
víkend ze série

ŠKOLENÍ pro nové
instruktory Halahoje.



Filip Hess

Představujeme
členy vedení
Halahoje

Jak ses dostal k Halahoji?
Jako menší jsem moc tábory nemusel. Bál jsem se
spát ve stanu a tak jsem jezdil maximálně na
rodinné tábory, ale i tak mě to nějak nenaplňovalo.
A pak za mnou jednou přišel můj bratr Václav         a
povídá, že ho minulý rok hodně bavil tábor Řím, kde
byl s Halahojem a jestli s ním nechci jet tenhle rok
na tábor s tématem Risen (rok 2017). Vůbec se mi
tam nechtělo, ale nakonec jsem se nechal
přemluvit s tím, že tam pojedu jednou, nějak to
přežiju a už se tam nikdy nebudu muset objevit. 
 Ale už po prvním dni jsem věděl, že mě to bude
bavit, a že budu rozhodně chtít jet i příště.

Čím se v Halahoji zabýváš?
Vždycky jsem byl spíše účastník, ale poslední dva
roky mi čím dál tím víc mizí akce, kde jsem
účastník a přibývají ty, kde jsem vedoucí. Takže si
ty akce, kde ještě nemusím nic chystat snažím
užít, protože vím, že za čas jich už budu mít
opravdu hodně málo. 

Co tě na Halahoji baví?
Na Halahoji mě baví především lidé, protože si
myslím, že to je hodně o tom společenství lidí. Ale
kromě toho mám rád dělání akci, kde mě teda asi
úplně nejvíc baví hrát ty role a dostávat účastníky
do příběhu. Taky si rád užívám program, co
nachystal někdo jiný. Ať už jde o jednoduší
program jen tak spíš na vyblbnutí a nebo               
 o seriózní program kde si člověk sáhne na dno
svých sil. A v neposlední řadě si rád zažívám
takové ty odpočinkové chvíle ať už u ohně, fotbalu
či nějaké deskové hry.



Holahoj
Oddílek Holahoj založil v roce 2013 Vítek Oplatek.
Od té doby funguje na principu pravidelných
pátečních schůzek pro děti ve věku 5-7 let.
Několikrát během roku mají malí Holahojáci
přespávací akci, účastní se Poselství ze Stínadel   
 a vznikl pro ně letní tábor.
Po Vítkovi přebrala vedení oddílku Maruška
Bendová, v současné době ho za pomoci dalších
vedoucích vede Monča Paločková a Barča
Lněničková. 



Holahoj
Zeptali jsme se vedoucích, co
se jim na Holahoji nejvíce líbí
nebo co je tam nejvíce baví.

Monča Paločková
Těší mě, že Holahoj má svou
několikaletou tradici, kterou
provází dobrá pověst,
projevující se velkým zájmem,
a to díky schopným lidem, kteří
mají chuť a touhu dělat něco
pro druhé tím nejlepším
způsobem, jakým to dokáží.

Filip Hess
Na Holahoji mě nejvíc baví to,
že můžeme společně dětem
tvořit nezapomenutelné
zážitky a dostávat za to jejich
radost a nadšení.

Krisťa Jechurová
Holahoj, to je parta super lidí,
kterou baví stejná věc - vytvářet
pro děti spoustu zajímavých
zážitků a vzpomínek.

Vašek Hess
Na Holahoji mě nejvíce baví
smysluplně strávený čas s dětmi   
 i vedoucími a rozvoj nás všech.

Maruška Bendová
Dětská radost a nadšení do
všeho. Vzdy mě baví dávat
dětem možnost prožívat různá
dobrodružství.

Zuzka Jechurová
Spojení zábavy s učením,
vytvářením pout s ostatními dětmi,
poznávání jeden druhého v jiném
světle.

Barča Lněničková
Na Holahoji se mi líbí přátelské
prostředí, které je plné
pozitivní energie a zážitků.
Práce s dětmi je kouzelná, je
hezké pozorovat jejich radost
a nadšení z maličkostí.

Káťa Černá
Na Holahoji zbožňuji lidi kolem
sebe, naše možnosti využití
fantazie v drobných
dobrodružstvích prožívaných
skrz hry a taky vzpomínky,
které si navždy uchovám.



Chystá se

OSLAVY
20 LET
HALAHOJE
16. - 18. 9. 2022
Velký Újezd

Charitativní kavárna
3. - 5. 6. 2022
areál Katolického gymnázia

Školení instruktorů
22. - 24. 4. 2022
Domeček

http://www.halahoj.org/stalo-se/

